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SØKNAD OM DISPENSASJON FOR KJØRING I UTMARK 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 10/763   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

144/10 Formannskapet 02.11.2010 

66/11 Formannskapet 30.08.2011 

 

Innstilling: 

Andreas Schmalfuss gis dispensasjon for kjøring på barmark fra FV 890 til sin hytte i 
Kongsfjorddalen, gnr. 5 bnr.1, festenr. 143. Formålet er tømming av septiktank. Det 
gis dispensasjon for 1 tur. 
 
Da septiktanken er installert uten søknad og tillatelse, krever Berlevåg kommune at 
den fjernes og at det installeres biologisk toalett eller forbrenningstoalett i samsvar 
med retningslinjene i bebyggelsesplanen. 
 

 

Utvalg: Formannskapet 

Møtedato: 02.11.2010 

Sak: PS  144/10 

  

Resultat:  

 

Behandling i utvalget: 

 

Vedtak: 

Saken utsettes. 
 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Andreas Schmalfuss søkte i e-post den 21.10.2010 søkt om dispensasjon for kjøring 
til sin hytte i Kongsfjorddalen. Saken ble fremmet for formannskapet i møte den 
02.11.2010, og ble da utsatt. Beklageligvis er saken blitt liggende. 
 
Formålet med kjøringen er å tømme septiktank. Tømmingen skal foretas av 
Graveservice AS i Båtsfjord.  
 
Søkeren fikk i sin tid avslag på søknad om kjøring med materialer i forbindelse med 
bygging av hytta. Avslaget ble innklaget til fylkesmannen som opprettholdt avslaget. 
Han har imidlertid fått innvilget en søknad om kjøring for å tømme tanken en gang 
senere. Denne ble innvilget under sterk tvil. 
 
En vil også opplyse at tanken er installert uten at det er søkt om tillatelse. 
 
Vurdering: 
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Formannskapet drøftet spørsmålet om septiktanker i hytter den 05.10.2010 og vedtok 
å ikke endre bestemmelsene om avløp i bebyggelsesplanene for Kongsfjorddalen. I 
planbestemmelsene/retningslinjene står det følgende: 
 

Bestemmelser Retningslinjer 

 Vann 

Det er ikke tillatt å legge inn vann i hyttene. 

Sanitærløsninger 

Som toalettløsning skal benyttes avløpsfrie 

toaletter. 

Biologiske toaletter eller 

forbrenningstoaletter godkjennes. Toalett 

legges i tilknytning til hovedbygg eller uthus. 

 

 
En av hovedgrunnene til at formannskapet ikke valgte å gå videre med saken, var 
problemene forbundet med tømming av tankene, noe den foreliggende søknaden 
også viser.   
 

 
 
Vurdering: 
Som nevnt ovenfor, er septikktank installert uten at Berlevåg kommune har godkjent 
det. Rådmannen vil under tvil anbefale at det gis dispensasjon for tømming av 
septikktanken. En vil imidlertidig anbefale at det kreves at tanken skifte ut med toalett 
i samsvar med retningslinjene bebyggelsesplane. Dersom dette ikke gjennomføres, 
vil behovet for tømming over tid påføre landskapet sår som det vil ta lang tid å lege. 
 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM BARMARKSKJØRING 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/497   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

67/11 Formannskapet 30.08.2011 

 

Innstilling: 

Sonja Solheim gis dispensasjon for kjøring med lett terrengkjøretøy (egenvekt inntil 
750 kg) fra grustak i Skonsvikdalen til sin eiendom på Kvitnes. Kjøringen skal følge 
trasé sør for gammel kjerrevei. Det gis dispensasjon for inntil 10 turer per sesong. 
Dispensasjonen gjelder for sesongene 2011 - 2015.  
 
Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med penn eller annet som ikke kan viske 
bort før kjøringen tar til og skal medbringes under kjøringen. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Sonja Solheim har i brev av 06.07.2011 søkt om dispensasjon for kjøring på barmark 
fra Skonsvikdalen til Kvitnes. Søknaden begrunnes med at det til tider kan være 
vanskelig å bruke båt på grunn av værforholdene. Videre anføres det at gangstien 
rundt Stigen er rast bort. Søknaden innholder noe ønske om et visst antall turer. 
 
Formannskapet tidligere innvilget tilsvarende søknader og en anbefaler at også 
denne innvilges. 
 
 
Vedlegg: 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad fra Sonja Solheim 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OMDISPENSASJON FRA LOV OM MOTORFERDSEL I UTMARK 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/558   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

68/11 Formannskapet 30.08.2011 

 

Innstilling: 

Med hjemmel i nasjonal forsskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark med ATV. Tillatelsen gis i 
medhold av kommunestyresak 37/91 til Jarle Sigmund Olaussen, 9800 Vadsø. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 
 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
Antall turer: 
Det gis tillatelse til inntil 10 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
 
 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Jarle Sigmund Olaussen, Vadsø, har søkt om fornyelse av sin dispensasjon for 
kjøring fra Stormyra til Gulgo. Siden 1991 har praksis vært å gi hytteeiere i Gulgo slik 
dispensasjon for 10 turer per sesong i fem år. 
 
 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad mottatt 19.08.2011 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING TIL INDISK AFTEN 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: U63   

Arkivsaksnr.: 11/551   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

69/11 Formannskapet 30.08.2011 

 

Innstilling: 

Berlevågatelierene gis midlertidig skjenkebevilling på Velferden for øl og vin den 
29.10.2011 fra kl. 1200 til kl.2400. 
 
Ansvarlig: Liz Rekve. 
 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Berlevågatelierene har i brev mottatt 17.08.2011 søkt om midlertidig skjenkebevilling. 
 
Det søkes om bevilling for skjenking av øl og vin på Velferden den 29.10.2011 fra kl. 
1400 til kl. 2400. Berlevågatelierene skal arrangere indisk aften i samarbeid med 
Indigo Restaurant i Vadsø og overskuddet går til oppussing av ”Kvitbrakka” ved 
museet. 
 
Vurdering: 
Rådmannen tilrår at søknaden innvilges. 
 
Vedlegg: 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad mottatt 17.08.2011 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM MIDLERTIDIG SKJENKEBEVILLING GEDNJE 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: U63   

Arkivsaksnr.: 11/557   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

70/11 Formannskapet 30.08.2011 

 

Innstilling: 

Neptun Pub v/Øran Wilhelmsen gis midlertidig skjenkebevilling for øl og vin på 
Gednje brøytestasjon i forbindelse med konsert den 03.09.2010.  
Skjenketid: Fra kl. 1800 til kl. 2400. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
I forbindelse med konsert på Gednje den 03.09.2010 søker Neptun Pub om 
midlertidig skjenkebevilling for øl og vin i tidsrommet fra kl. 1800 til 2400. Serveringen 
skal skje i samarbeid med puben Rainers i Båtsfjord.  
 
Ørjan Wilhelmsen oppgis som ansvarlig med John Kristian Evensen som 
stedfortreder. 
 
Vurdering: 
En nokså tilsvarende søknad ble innvilget i 2010, og rådmannen tilrår at den 
foreliggende søknaden innvilges. 
 
Vedlegg: 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad av 18.08.2011. 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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HENGEBRU OVER KONGSFJORDELVA - NY BEHANDLING 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: Q31   

Arkivsaksnr.: 11/412   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

60/11 Formannskapet 22.06.2011 

71/11 Formannskapet 30.08.2011 

 

Innstilling: 

Berlevåg kommune finner ikke å kunne overta hengebrua i Kongsfjorddalen. 
 

 

Utvalg: Formannskapet 

Møtedato: 22.06.2011 

Sak: PS  60/11 

  

Resultat: Annet forslag vedtatt 

 

Behandling i utvalget: 

 

Vedtak: 

Berlevåg kommune vil vurdere å overta hengebrua i Kongsfjorddalen etter en 
tilstandsvurdering og en oversikt over vedlikeholdsutgifter og eventuell 
sertifiseringskrav. Varanger Kraft bes framskaffe dokumentasjon.  
Enstemmig vedtatt 
 
Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Formannskapet behandlet eventuell kommuneal overtakelse av hengebrua over 
Kongsfjordelva den 22.06.2011 og fattet følgende vedtak: 
 
”Berlevåg kommune vil vurdere å overta hengebrua i Kongsfjorddalen etter en 
tilstandsvurdering og en oversikt over vedlikeholdsutgifter og eventuelle 
sertifiseringskrav. Varanger Kraft bes framskaffe dokumentasjon.” 
 
I brev av 01.07.2011 skriver Varanger kraftNett AS følgende: 
 

”Varanger KraftNett AS har dessverre ikke de opplysningene dere etterspør i 
vedtaket fra formannskapet. 
 
Vi berkrefter at vi gjør følgende dersom ikke ønskes overtatt.  
Varanger KraftNett AS fjerner den, som tidligere nevnt har i dagens 
nettstruktur ikke lengre behov for broen. 
 
Vi ber om snarlig tilbakemelding slik at vi kan planlegge, samt iverksette 
nødvendige tiltak vedr. broen.” 
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Som det ble opplyst i saken til formannskapet 22.06.11 har vi ingen oversikt over hva 
det vil koste å sette brua i forskriftsmessig stand og hva det årlige vedlikeholdet vil 
beløpe seg til, så rådmannen vil ikke anbefale en kommunal overtakelse og fremmer 
således samme innstiling som til forrige behandling. 
 
 
 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Brev av 07.06. og 01,07.2011 fra Varanger KraftNett AS 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SANGKRAFT BERLEVÅG - FORSKUTTERING AV AKSJEKAPITAL 

 

 

Saksbehandler:  Bjørn Ove Persgård Arkiv: 254   

Arkivsaksnr.: 11/560   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

72/11 Formannskapet 30.08.2011 

 

Innstilling: 

Berlevåg kommune forskutterer 200 000,- til Sangkraft Berlevåg AS for å tilfredsstille 
kravene til egenkapital ved opprettelse av aksjeselskapet.  
 
Utgiften tas ved neste budsjettregulering.  
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Sangkraft Berlevåg AS er under opprettelse som et underselskap til stiftelsen 
Sangkraft Berlevåg. Selskapet har søkt om offentlige midler fra flere instanser, men 
midlene utbetales først etter at prosjektene er gjennomført. Dette har gjort at 
Sangkraft Berlevåg har måtte tære på en slunken kasse i forbindelse med blant annet 
Cry Out and Shout.  
 
Selskapet Sangkraft Berlevåg AS kunne ikke opprettes før stiftelsen ble omgjort en 
stiftelse som kan drive næring. Denne prosessen har vært krevende og tatt tid. Det 
har gjort at AS-et har kommet i bakleksa hva gjelder muligheten til å styre og utvikle 
konseptet. Styret kan ikke foreta seg noe all den tid selskapet ikke er registrert og 
mangler midler. 
 
Berlevåg kommune var den 18.august med på et møte med Sangkraft Berlevåg, 
Finnmark fylkeskommune og Innovasjon Norge, hvor man forsøkte å se på 
finansierings- og støtteordninger som ville kunne avhjulpet noe av den krevende 
økonomiske situasjonen Sangkraft er i for tiden. Tilbakemeldingene der i fra er at det 
er et for stort prosjekt, og at det favner for mye. Man savner en plan over hva som 
skal kommersialiseres og gjøre selskapet levedyktig over tid. Det er også fra enkelte 
uttrykt skepsis til å bruke så mye midler på en ”happening”, selv om mang kanskje er 
av den oppfatning at dette ikke nødvendigvis er en ”happening”.  
 
Berlevåg kommune ser det nesten som en forutsetning for å kunne kommersialisere 
Sangkraft Berlevåg AS, at Cry Out and Shout blir realisert.  Det er den forestillingen 
som vil sette oss på kartet og gi de tilreisende korene en opplevelse som vil bringe de 
tilbake i årene fremover. En forutsetning for at COS skal kunne bli gjennomført er at 
Sangkraft Berlevåg AS med styret kan starte den viktige jobben med den økonomiske 
pakken og ikke minst planleggingen for å motta et sted 2000 – 2500 publikummere og 
kormedlemmer til festival og tv-sending.  
 
Rådmannen anbefaler at Berlevåg kommune forskutterer Sangkraft Berlevåg AS 
200 000,- for å få opprettet aksjeselskapet. Berlevåg kommune har gjort en stor jobb 
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for å støtte prosjektet så langt og kan se ut på nåværende tidspunkt å være den 
eneste offentlige instans som ser seg tjent med å støtte saken.  
 
Utgiften bes tatt ved neste budsjettregulering.  
 
 
 
Vedlegg: 
 
 
Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 

 


